
Z Á P I S 

 27. schůze Rady města Soběslavi, 
která se konala dne 14. listopadu 2023 od 14:00 hodin 

v kanceláři starosty města 

 

Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 

Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Pavel Lintner, Mgr. Alena Krejčová,  

  Mgr. Petr Lintner, Mgr. Michal Pánek, Bc. Marek Nývlt, Mgr. Petr Valeš 

Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Host: Jiří Kubeš – předseda Komise životního prostředí RM 

Jednání 27. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 

všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 

jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 

1. Komise životního prostředí RM – informace 

2. ZŠ E. Beneše – výměna hlavního serveru 

3. Pozemky, smlouvy 

a) FO/40/2023 – Generali ČS, a. s. – úprava pojistného motorových vozidel města 

b) KT/40/2023 – Milichovský, s. r. o., Liberec – informační systém pro MP (rozšíření 

přístupu) 

c) OOSM/57/2023 – EG.D, a. s., Brno – smlouva o smlouvě budoucí 

d) OOSM/65/2023 – Sukupová Hrmová L., Tábor – dodatek č. 1 ke smlouvě o pronájmu 

pozemku 

e) OOSM/66/2023 – Mikula M., Myslkovice – dodatek č. 3 k nájemní smlouvě 

4. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 26. jednání RM ze dne 31. října 2023 

žádné připomínky. 

Ověřovateli zápisu byli starostou města pověřeni členové rady Mgr. Michal Pánek  

a Bc. Marek Nývlt.  

Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Komise životního prostředí RM – informace 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Příloha: Vyhodnocení práce Komise životního prostředí 

Jiří Kubeš, předseda komise, který byl přítomen na jednání RM, seznámil přítomné s činností 

komise zaměřené především na zlepšení odpadového hospodářství města a přípravu nového 

sběrného dvora. V rámci diskuse rada města souhlasila s pořízením velkoobjemových 

kontejnerů na zeleň a jejich celoročním rozmístěním na území města, pořízením 

velkoobjemového kontejneru s lisem na sběr papíru a dále s přípravou návrhu nového 

sběrného dvora. Zmíněné výstupy zajistí tajemník MěÚ. 

J. Kubeš, předseda komise ŽP, informoval členy RM o dalších podnětech projednaných 

komisí, které jsou většinou řešeny prostřednictvím pracovníků úřadu. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/254/2023. 

2.  ZŠ E. Beneše – výměna hlavního serveru 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/39/223 

Předložena žádost ředitele ZŠ E. Beneše Mgr. V. Říhy o vyřazení stávajícího serveru 

z majetku ZŠ a o souhlas s pořízením nového serveru vč. jeho instalace. Na nákup budou 

použity finanční prostředky organizace. 
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Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/255/2023. 

3.  Pozemky, smlouvy 

Generali ČS, a. s. – úprava pojistného motorových vozidel města 

Předložila: Bc. Zuzana Schejbalová – vedoucí FO MěÚ 

Příloha: FO/40/2023 

Předložen návrh úpravy pojistného motorových vozidel města Soběslavi v rámci pojistné 

smlouvy na rok 2024. Roční pojistné se zvyšuje ze stávajících 63.564 Kč o 5.256 Kč na roční 

pojistné 68.820 Kč. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/256/2023. 

Milichovský, s. r. o., Liberec – informační systém pro MP (rozšíření přístupu o CRŘ) 

Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 

Příloha: KT/40/2023 

Předložen návrh dodatku č. 3, který zajišťuje přístup informačního systému městské policie 

MIMIS k CRŘ. Předložený dodatek je platný od 1. 1. 2024. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/257/2023. 

EG.D, a. s., Brno – smlouva o smlouvě budoucí (VN I. Soběslav, propoj VN Tesco-Obch. 

stř.) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/57/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedené smlouvy o smlouvě budoucí. Věcné břemeno bude 

zřízeno za jednorázovou úhradu ve prospěch města ve výši 28.084 Kč + DPH. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/258/2023. 

Sukupová Hrmová L., Tábor – dodatek č. 1 ke smlouvě o pronájmu pozemku (pozemek 

parc. č. 2551/14 v k. ú. Soběslav) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/65/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/259/2023. 

Mikula M., Myslkovice – dodatek č. 3 k nájemní smlouvě (objekt v areálu bývalé Hedvy) 

Předložila: Jana Křemenová, DiS. – vedoucí OOSM MěÚ 

Příloha: OOSM/66/2023 

Předložen návrh na uzavření výše uvedeného dodatku. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/260/2023. 

4.  Různé 

Program 6. zasedání ZM 

Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 

Předložen návrh programu 7. zasedání ZM, které se uskuteční 13. 12. 2023 od 17:00 hodin  

v zasedací místnosti budovy čp. 1/I na náměstí Republiky v Soběslavi. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/261/2023. 
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Výběrové řízení na dodavatele zakázky malého rozsahu „Dodávka LED svítidel pro 

veřejné osvětlení“ – jmenování komise 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložen návrh složení hodnotící komise. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/262/2023. 

Valná hromada TJ Spartak Soběslav 

Předložil: Mgr. Pavel Lintner – místostarosta města 

Předložena informace o konání valné hromady TJ Spartak Soběslav dne 28. 11. 2023 od 

17:00 hod. spolu s návrhem jmenování dvou zástupců za město Soběslav. 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 27/263/2023. 

Dále RM vzala na vědomí informaci starosty města týkající se: 

 Návrhu na přesun termínu jednání RM z 12. 12. 2023 na 5. 12. 2023. RM s návrhem 

souhlasila. 

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 

 Informovala o jednání Výboru pro rozvoj PZ Soběslav dne 2. 11. a následně  

9. 11. 2023 za účasti zástupců firmy Exprin. 

 Předložila návrh kulturního programu připravený Komisí kultury a cestovního ruchu 

RM na období letošních adventních svátků včetně slavnostního rozsvícení vánočního 

stromu, které se uskuteční 3. 12. 2023. 

 

 

 

 

 

Jednání RM skončilo v 16:45 hodin.  

 


